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Írásbeli kérdés
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mit tesz a Minisztérium a Malom-tóval kapcsolatos vizsgálat során?" címmel a Házszabály

91 . §-a alapján kérdést kívánok intézni Fodor Gábor környezetvédelmi és vízügyi miniszter

úrhoz . Válaszát írásban várom .

Tisztelt Miniszter úr!

A budai Rózsadombon, a Malom tó melletti egykori törökfürdő rom helyén tervezett

gyógyszálló építésének ügyében fordulok Önhöz . A terület tulajdonosa 1998-tól kezdődően, a

Budapest Gyógyfürdői és Hévizei Zrt . A Zrt . a területet gyógyszálló építésére az elmúlt évben

átadta a Törökfürdő Kft.-nek, s 2006-ban a Malom-tó Török Fürdő Projekt Beruházó Kft . első

fokon építési engedélyt is kapott a területileg illetékes Kulturális Örökségvédelmi Hivatal

Felügyeleti Igazgatóság Fővárosi Irodájától .

A kiadott építési engedély ellen a műemlékvédelemnél ügyfélként bejelentkező Rózsadombi

Kinizsi Barlangkutató és Hegymászó Sportegyesület 2006. december 20-án fellebbezést

nyújtott be. Álláspontjuk szerint egyértelműen megállapítható, hogy a kiadott építési engedély

többszörösen törvénysértő és megalapozatlan . A terület - mivel a fokozottan védett Molnár

barlang fölött helyezkedik el, barlangvédelmi zónában található és arra építési engedély nem

adható ki. A fellebbezés kivizsgálása során eddig keletkezett szakvélemények arra mutatnak

rá, hogy a tervezett Malom-tó Fürdőszálló épülete alatt élő forrásrendszer húzódik, melynek

kutatása a mai napig folyamatban van.

Mindemellett az építési engedély nélkül a területen található Malom-tó presszó területe az

eredeti, Földhivataltól kikért rajzok tanúsága szerint a duplájára növekedett, a presszó teraszát



szintén engedély nélkül a fokozottan védett barlang fölé építették . Az engedély nélküli

építkezések következtében a barlangban omlás is keletkezett, azáltal a bejárata feletti nagy

felületen a mennyezet teljesen beszakadhat .

A fentiek alapján az egyesület 2007 . áprilisában a kömyezetvédelmi és Vízügyi minisztérium

illetékes szakállamtitkárához fordult, hogy a természetvédelem által - véleményük szerint

jogszabályba ütköző - kiadott szakhatósági hozzájárulást vonják vissza a Malom-tó

Fürdőszálló vonatkozásában .

Mindezek fényében tisztelettel kérdezem a Miniszter Urat :

1. Az egyesület beadvány alapján folyik-e vizsgálat a minisztériumban a kiadot

szakhatósági engedélyek visszavonása tárgyában, s ha igen, ennek eredménye

mikor várható?

2. Milyen intézkedéseket tett vagy tervez tenni a minisztérium a fokozottan védett,

különleges, a világ leghosszabb hévizes barlangja állapotának megóvása

érdekében?

3. Hogyan kívánja fellépni a minisztérium az engedély nélküli építkezés ellen?

Budapest, 2007. június 28.

Tisztelettel várom válaszát :

Semjén Zsolt
országgyűlési képviselő

Kereszténydemokrata Néppárt
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